
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 

Pod Zámkem 300, 763 61 

 

Pohořelice 10. září 2015 

 

 

Zápis z členské schůze konané dne 4.9.2015 

 

     V pátek dne 4.9.2015 se v hasičské zbrojnici konala zářiová členská schůze, které se 

zúčastnilo celkem 14 hasičů. Schůzi vedla vedoucí mládeže Jana  Forbelská. 

 

1.)  Svátky a narozeniny 

- svátky: 2.9. Adéla 

    28.9. Václav 

  - narozeniny: 1.9. Pavel Trčka 34 

    4.9. Miroslav Bičan 

    8.9. Miroslav Klofáč 

    14.9. Pavel Bartuněk  

    25.9. Kristýna Polová  

Již dříve jsme se domlouvali, že Kristýně dáme dárek v hodnotě 1.000,- Kč jako 

náhradu za její odměnu za přípravu plesu – toto totiž tenkrát odmítla. Pouze jako 

připomenutí, zařídí Milan Zelík. 

 

2. Uskutečněné akce v srpnu 2015 

- 2.8.2015 VCUH – Ostrožská Lhota – 5. místo 

- 8.8.2015 Sportovní den 

- příště by se mohla udělat pěnová párty 

- posunout začátek až na 14 hodin 

- dali nám sportovci již těch 900,- Kč? Ještě ne, zaurguje Petra Vendolská.  

- 12.8.-21.8.2015 Kamínka 

  - jídlo – příště nenakupovat veškeré pečivo, neboť nám dávají i něco navíc a  

pak nám to vše zůstává 

- příště domluvit ihned lednici v sudech – ta byla vynikající 

- náklady na ubytování vedoucích tábora budou uhrazeny ze sborové pokladny, 

jídlo si samozřejmě hradil každý sám (Jana Forbelská, Lubomír Hanáček, Zelík 

Tomáš, Aleš a Karla Maňáskovi) – celková částka 6.400,- Kč – hlasováno (9 x 

ANO, 5 se zdrželo)  

- jinak žádné další náklady jsme z pokladny sboru nečerpali, vše vyšlo 

z vybraných peněz 

- vzduchovky byly proplaceny na obci, nyní již máme 5 ks vzduchovek Slavia 

631 LUX – Milan Zelík zajistí nákup oleje, aby nerezavěly 

- 16.8.2015 VCUH – Mařatice 

- 22.8.2015 Oslavy 130 let od založení SDH Komárov   

- 23.8.2015 VCUH Staré Město 

- 28.8.2015 Shakedown 

- debata na téma, zda má význam stavět stany a dělat bufet, když s ohledem na 

stále nižší výdělek, je přijatelnější jít jako pořadatel hlídat RZ a tímto přispět 

do sboru nemalou částkou, např. letos dostal každý hlídač 500,- Kč – 

ponecháno k přemýšlení na příští rok, až to bude aktuální před Barum Rally 

- zůstal jen jeden balík cigár, jinak bylo k dispozici 10 kg klobás a 10 kg cigár 



- 29.8.2015 VCUH Salaš – 3. místo, celkové 3. místo ve VCUH – VELKÉ GRATULACE 

 

3. Plánované akce na září 2015 a dále 

- 6.9.2015 – pohárová soutěž Napajedla – jedou starší žáci, ženy i muži 

- 12.9.2015 – 760 let obce, program: 09:00 slavnostní zasedání na obecním úřadu, 11:00 

mše svatá, 12:00 oběd na obecním úřadu, 14:00 kulturní program, budou otevřeny 

škola, školka, kostel, hřbitov, kaplička, 16:00 fotbalové utkání žáků, 17:00 fotbalové 

utkání muži Pohořelice Vs. Pohořelice, 20:00 kapela Aventis – před zámkem.  

o Kulturní  vystoupení zahajuje škola a školka před zámkem, poté ostatní složky 

a na závěr SDH  

o ukázka na cca 15-20 minut, je to na nás, co provedeme a zda to bude před 

zámkem, či u zbrojnice. Proběhne tedy vše před zbrojnicí a bude to ukázka 

s koňkou, cvičit budou: Vít Blaha, Miroslav Vrzala, Dušan Vrzala, Aleš 

Maňásek a Josef Umýsa – toho domluví Miroslav Vrzala, na schůzi nebyl. 

Dále děti provedou ukázku požárního útoku – s nimi bude Tomáš Zelík a 

Lubomír Hanáček. 

o Vyznamenáni budou 3 lidi – za dlouholetou činnost Blaha Vít a Vrzalová 

Božena, za výchovu mládeže Forbelská Jana 

o Dále by měla mít každá složka svoji nástěnku v hlavní chodbě zámku – 

budeme dělat v pátek 11.9. – Jana Forbelská a Milan Zelík 

o Budeme v uniformách? Dohodnuto, že ti, co půjdou na schůzi a do kostela, 

budou v uniformách. Ostatní cvičící budou v příslušném oděvu, nejdříve holky 

v bufetu, pak se prostřídáme dle aktuálních možností a počtu lidí.  

o Dle dohody starosty obce s panem Umýsou nebudou mít hasiči přes kapelu 

žádný bufet, máme se ho zeptat, zda bude přes pivovar zajišťovat nějaké sety a 

stany, pokud ne, musíme sehnat my. Od 20:00 můžeme mít udírnu nebo gril, 

jak chceme, sportovci budou mít kotel. Nakonec se na schůzi dohodlo, že se 

pokusíme s panem Umýsou domluvit na nějaké spolupráci, neboť obsluhovat 

na takového akci není jen tak, jen třeba s ohledem na množství zásob, které 

musejí v bufetu být, a o kterých se ani neví, zda a v jakém množství se 

spotřebují. Má na starosti Milan Zelík. 

o Sraz na obecní přípravy je v pátek 11.9. v 16:00 před zámkem, my se musíme 

sejít v pátek odpoledne, každý dle vlastních možností, ať uklidíme ve zbrojnici 

a připravíme detaily celé akce 

o Sraz na úklid je v neděli 13.9. v 08:00 před zámkem, ve 14:00 bude navíc 

pobožnost k 275. výročí vysvěcení kostela a poté budou mít vystoupení děti a 

proběhne přednáška přímo v kostele 

 

- Další členská schůze v pátek 2.10.2015  

- Podzimní soustřední MH – Jiskra Otrokovice 2.-4.10.2015 – řeší Jana Forbelská 

- Ukončená sezóny s SDH Komárov – 17.10.2015 

o U nich na hřišti, večer již zřejmě v kulturáku 

o Vybírá se 150,- Kč za osobu 

o Kapela – ano nebo ne, HORSTi budou hrát za 3.500,- Kč, i bez Regoše, 

nahradí jej klávesák, Komárovjáci diskotéku raději nechtějí. Dohodnuto, že se 

akce uskuteční v daný termín, s kapelou se souhlasí, na ni se vybere vstupným.  

o Začátek již obědem – co udělat? Pak sportování až do večera, sprchy tam jsou 

k dispozici, kdo bude moci přijít? Sepsán seznam lidí, které pozveme na akci. 

Pokud budou chtít, tak mohou přijít i sportovat, v každém případě se musí 

všichni vyjádřit dopředu, ať víme kolik čeho nakoupit. Cenu a dotace ze 



sborové pokladny budeme řešit na příští členské schůzi. Prozatím ještě není 

jisté, kolik nás bude.  

- Sběr železa – 24.10.2015 

o Kontejner zajistí Pavel Šeďa, jídlo a plakáty dořešíme na příští schůzi 

- 5.11. 2015 – valná hromada okrsku Napajedla - Pohořelice 

- Sklípek – Tomáš Zelík sehnal sklípek v Kostelci u Kyjova a termín bude nejvhodnější 

dne 7.11., součástí musí být samozřejmě večeře, rauty, degustace, víno neomezeně, 

káva a vody v ceně, nejlépe s živou hudbou. Autobus klasicky doplácí sbor – to bude 

cca. 5.000,- Kč, cena na osobu by mohla být kolem 600,- Kč – cenovou nabídku ještě 

nezaslali, budeme řešit průběžně.  

- 7.11. – Shromáždění představitelů sborů – Vizovice – do té doby bychom měli sdělit 

termíny soutěží kvůli dotacím z kraje (smyčka) 

- jak to dopadlo s kapelou na příští sportovní den? – termín 20.8.2016, Aleš Maňásek – 

emaily byly rozeslány, čeká se na odezvu kapel Kosovci a Focus.  

- připomenutí důležitých termínů: 12.12.2015 výroční členská schůze, 23./24.1.2015 

Pohořelská smyčka, 30.1.2016 karneval, 20.2.2016 ples, sportovní den 20.8.2015 (12.-

14.8.2016 jsou pivní slavnosti a 27.-28.8.2016 jede Barumka) 

 

4. Technika 

- Budeme Avii opravovat? Z poslední schůze padl odhad na částku 10 tisíc korun, 

svépomocí.  

o Výstup: Nevíme, raději nové auto. 

- Starosta obce se ptal, jak to vypadá s nákupem nového vozidla? Kdo ho sleduje? Aleš 

Maňásek poctivě posílá pravidelně odkazy.  

o Byly předloženy  nějaké inzeráty, prozatím nic nerozhodnuto, stále se čeká na 

nějaké top zboží za top cenu  

- Vyřízení dokladů k přívěsnému vozíku má na starosti Milan Zelík – prohledána i 

složka SDH a JSDH na obci  a tam opravdu nic není, jediná možnost je, že musíme 

zjistit výrobce těchto vozíků a kontaktovat je, zda nám nedodají nějaké doklady 

- S Honzou Pechou je dohodnuto, že nás zasponzoruje při výrobě ohrádky na vozíku, 

ten jim poté přistavíme na dílnu do Otrokovic a vyrobí ji na míru, jen se musíme 

domluvit, jak to má vypadat a co všechno tam budeme chtít – má na starosti Milan 

Zelík 

- Budíky k PPS 12 – zásah – Miroslav Bičan – jak to vypadá, podařilo se stroj 

odzkoušet pod tlakem?  

o Nepřítomen.  

 

5. JSDHO 

- již nám přišlo jak příslušenství ke Kataramu, tak i trička a ponožky 

- Dodělání ohrádky na vozík, jak by to mělo vypadat? (4 ks savic, přejezdové můstky, nářadí 

jako lopaty, smetáky, hrábě apod.) 

- dva hliníkové žebříky na vozík, nejlépe, aby se daly na sebe napojit a byly na stálo na 

vozíku – hlasování  

  - výstup: Dle ceny. (nerozumím, ponecháno na další schůzi) 

- domovenky již dorazily – rozdat každému dva kusy a napsat si seznam !!!, ať víme, komu 

jsme ještě nedali + předat znaky SH ČMS, kdo potřebuje 

- školení u pana Měrky ??,? – Miroslav Vrzala 

  - bez výstupu 

 

6.Zbrojnice a brigády 



- Brigáda – bude tedy zítra? Zavěšení čerpadla do studny, instalace pračky, zásuvky 

k počítači, dvířka do komína, hasicí přístroje 

o Ano, brigáda bude konečně zítra – zúčastní se jí Milan Zelík a od 9:00 hodin 

Dušan Vrzala a od 14:00 hodin Lubomír Hanáček, udělá se, co se stihne 

- Obhlídnutí střechy !!! Milan Nečekal o tom ví, ale pořád čekáme, co se bude dělat? 

Lubomír Hanáček se musí již domluvit s Radkem Omelkou. 

- Dušan Vrzala – jak to vypadá s materiálem na nový regál do garáže? 

o Materiál stále není k dispozici 

- Vít Blaha – jak to vypadá s proudnicemi ke koňce? 

o Nic není 

 

7.Činnost mládeže 

- Dopravné pro vedoucí, 

o Zatím nic. 

- Podzimní soustředění Jiskra Otrokovice – bude 2.-4.10.2015? 

o Další detaily budeme řešit za pochodu, přípravy mají na starosti vedoucí 

mládeže, společně s Milan Zelíkem.  

- Okresní kolo hry Plamen – Racková – 10.10.2015 

o Doprava a další podrobnosti se dořeší na příští schůzi 

- Je třeba něco dokoupit/opravit pro žáky? 

o Je třeba přetěsnit džberovky – kdo bude mít na starosti, se dořeší na příští 

schůzi 

- Co třeba displej k časomíře, či jiné příslušenství k uzlovačkám? – ponecháno na příště 

 

8. Sportovní družstva ženy, muži 

- Je třeba něco opravit nebo dokoupit ? 

 - vše se v pořádku 

- Jak to vypadá s teplákovými soupravami? 

 - řeší se v Intersportu, tepláková souprava Nike, v hodnotě cca. 700,- Kč 

- nová mašina ??? 

- budeme se dívat po nabídkách starých PS 12 a s cenovými nabídkami dorazíme na 

příští schůzi 

- vize: domeček na veškeré nářadí i káď přímo na hřišti, s možností načerpat si vodu přímo 

z vodovodního řádu 

 - bylo by to parádní, má na starosti Milan Zelík 

 

9. Pokladna + zápisy výdajů přes obec + zápis stavu elektroměru 

- pokladní předložila stav pokladny, včetně výdajů a příjmů za uplynulý měsíc – vše v úplném 

znění zápisu 

- výdaje od té doby: startovné 800,- Kč, náklady na sportovní den 46.414,- Kč, náklady na 

Barum Rally 11.850,- Kč, rozdělovač 5.495,- Kč, ostatní výdaje 7.685,- Kč 

- fakturu do Metalšrotu jsem poslal, už přišly peníze? 

 - ano, peníze dorazily na účet sboru 

- už přišly peníze z Nadace? 

 - ano, z Nadace dorazilo 10.000,- Kč 

 

11. Diskuze: 

- PC programy z OSH za akční ceny 

 - nedořešeno, ponecháno na příště 

- pivovar – Kozel / Rebel ??? 



- nedořešeno, ponecháno na příště 

- chladící a výčepní zařízení ??? 

 - nedořešeno, ponecháno na příště  


